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Nič kaj trden Zmajski most
Pogosto se dogaja, da šele takrat, ko prično prenavljati

star objekt, strokovnjaki ugotove, kakšno je njegovo de-
jansko stanje. To se /e zgodilo tudl pri prenovi Zmajskega
mostu, saj so delavcl Zavoda za raziskavo materiala In
konstrukcij po preizkusu ugotovili, da nl nujna le obnova
fasffd in ograje mostu, kot Je bllo prvotno načrtovano,
temveč da je načeta sama konstrukcija mostu.

Beton in jekleni nosilci so
zaradi vlage tako dotrajani, da
bi čez čas morali omejiti težo
vozil, ki bi smela čez most.
Glede na to, da so dela pri
prenovi mostu že v teku, da
ima Komunalna skupnost ob-
čine Centef zagotovljena
sredstva za obnovo fasad in
ograje mostu ter da so že po-
stavljeni leseni odri (ki niso
poceni), bi bilo smotrno, da
hkrati saniramo tudi samo
konstrukcijo mostu.

Na žalost pa nova, nepre-
dvidena dela veljajo okrog 20
milijonov dinarjev in jih ko-
munalna skupnost občine sa-
ma ne tnore zagotoviti. Na seji
izvršnega sveta skupščine ob-
čine Center so se člani zavzeli
za to, da del na mostu ne pre-
kinejo ter podprli predlog
strokovne službe komunalne
skupnosti v Centru, po kate-
rem naj bi 15 milijonov pri-

spevala SIS za gradnjo cest v
Ljubljani, 2 milijona Kulturna
skupnost Ljubljana, Zveza
komunalnih skupnosti pa
premostitveni kredit v višini
2,3 milijona dinarjev.

Zmajski most, simbol Ljub-
ljane, namreč ni le kulturna
dediščina, ki jo je treba ohra-
niti, temveč tudi prometna
povezava med Kopitarjevo in
Resljevo, ki je že vrsto let pro-
metno zelo obremenjena.
Prav zato so na izvršnem sve-
tu menili, da bi delež morala
prispevati tako samoupravna
interesna skupnost za gradnjo
cest ter kulturna skupnost.
Glede na to, da sredstev ni
veliko na voljo, bi se v Ljub-
ljani morali dogovoriti za pre-
dnostne naloge in v Centru
menijo, da prenova Zmajske-
ga mostu sodi mednje.
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